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Commissie 2 

Notulen                                                                     Zitting van 15 maart 2023 
 

 

 

 

Samenstelling: 

Aanwezig: 
Mevrouw Annemie Der Kinderen, voorzitter; mevrouw Kelly Verheyen, schepen; de heer Luc Op de Beeck, schepen; 
de heer Rudy Elst, raadslid; de heer Bart Voordeckers, raadslid; mevrouw Savannah van Dongen, raadslid; de heer 
Peter Segers, raadslid; de heer Dieter De Quick, raadslid; mevrouw Pauline Ceusters, raadslid; mevrouw Cathy 
Devolder; mevrouw Vicky Waterschoot; de heer Yannick Glassée, secretaris 
 
Zijn eveneens aanwezig: 
De heer Jan van Steenbergen; de heer Peter Roes; de heer Hannes Anaf 
 
Verontschuldigd: 
De heer Eric Vos, raadslid; de heer Wout Schafraet, raadslid; de heer Achraf El Yakhloufi, raadslid 
 
 
15 maart 2023 19:30 - De voorzitter opent de openbare zitting 
 

 
 

1. Goedkeuring verslag vorige vergadering 
 
Notulen 
Het verslag van de vorige vergadering werd goedgekeurd. 
 
 

 
 

2. Toelichting jaarplan gezondheid in 2023 
 

Toelichting 
De dienst Gelijke Kansen voorziet een toelichting van de te verwachten acties op vlak van gezondheid voor 2023. 
 
Notulen 
Aan de hand van een ppt geven Sam Hufkens en Bruno Buytaert toelichting bij dit punt. 
Luc Op de Beeck vraagt of het jeugdhuis ook wordt opgenomen in het verhaal rookvrij. 
Sam Hufkens antwoordt dat ook zij worden meegenomen en dat men volgende week met hen samenzit. 
Jan Van Steenbergen is blij dat de vraag, die hij in november op de gemeenteraad gesteld heeft, iets teweeg heeft 
gebracht. Hij is benieuwd naar de resultaten en kijkt uit naar de toelichting hiervan volgend jaar in maart. Het is goed 
dat er een roundup gemaakt is van het aantal beschikbare AED-toestellen maar hij schrikt van het geadviseerde 
aantal AD-toestellen voor Turnhout dat op 65 ligt en waarvan er nu 50 beschikbaar zijn, waarvan zes eigendom zijn 
van de Stad. In Nederland adviseert men om op wandelafstand elke zes minuten een AED-toestel ter beschikking te 
hebben. 
Rudy Elst geeft aan dat veel van deze toestellen zich op privé-terrein bevinden. 
Bruno Buytaert voegt toe dat het belangrijk is dat mensen snel een AED-toestel kunnen vinden en dat ze weten hoe 
het te gebruiken. 
Jan Van Steenbergen sluit aan dat dat belangrijk is. Het zichtbaar aanwezig zijn van een AED-toestel op grote 
evenementen zal hopelijk mensenlevens redden. 
Peter Roes adviseert om AED-toestellen bij scholen en ontmoetingscentra te plaatsen. De adviezen rond 
reanimatietechnieken zijn de afgelopen 35 jaar vaak veranderd, navolging is dus ook van groot belang. 
Dieter De Quick deelt mee dat veel sportclubs EHBO opleidingen voorzien en dat het belangrijk is om deze 
sportclubs in kaart te brengen. 
Peter Roes voegt toe dat ook jeugdbewegingen EHBO opleidingen voorzien. 
Dieter De Quick vraagt of het mogelijk is om de locaties van AED-toestellen toe te voegen aan Google Maps. 
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Sam Hufkens antwoordt dat de locaties momenteel terug te vinden zijn op de website van de stad maar dat men 
zoekt naar andere manieren om dit in kaart te brengen. 
Dieter De Quick vraagt of men bij het project Warme Dagen ook aandacht heeft voor het gebruik van gezonde 
zonnecrème. 
Sam Hufkens antwoordt dat het geval is voor de zonnecrème die de Stad besteld. Het sensibiliserende luik zit 
momenteel niet in de picture. 
Bart Voordeckers deelt mee dat meer en meer mensen geen huisarts meer hebben en dus nergens meer terecht 
kunnen. Afgaande van de gemiddelde leeftijd van huisartsen in Turnhout staan we nog maar aan het begin van de 
problematiek. Hij vreest dat het verhaal van het jaarplan gezondheid hierdoor in gedrang kan komen.  
Bruno Buytaert antwoordt dat goede preventie resulteert in minder nood naar zorg. Hij deelt de mening van Bart 
Voordeckers wat betreft het huisartsentekort maar dat andere gemeenten ook te kampen hebben met dit probleem. 
Het is een structureel probleem dat op Vlaams beleid moet opgelost worden. Met de eerstelijnszones wordt er 
gezocht naar een goede strategie. 
Luc Op de Beeck antwoordt dat er nauw samengewerkt wordt met de apothekers omdat zij voor veel mensen het 
eerste aanspreekpunt zijn. Morgenmiddag heeft hij een afspraak met de voorzitter van de huisartsen van Turnhout. 
Men zoekt naar manieren om aan de hand van een voortraject huisartsen te ontlasten. 
Bart Voordeckers vraagt of het verhaal van de eerstelijnszone gebracht kan worden op de commissie van mei. 
Jan Van Steenbergen voegt toe dat heel de geneeskundige sector te kampen heeft met dit probleem en dat men in 
Turnhout moet zorgen voor onze eigen mensen. Het is van belang dat de geneeskundige sector in Turnhout goed 
draait. Wat er in andere gemeenten speelt, is niet onze zorg. 
Luc Op de Beeck antwoordt dat het belangrijk is dat er met de andere buurgemeenten hetzelfde verhaal wordt 
gebracht om te vermijden dat artsen aan de hand van opbod zich vestigen waar ze de beste voorwaarden krijgen. 
 
 

 
 

3. Toelichting acties rond armoede en onderwijs 
 

Toelichting 
De commissie krijgt een toelichting over lopende stedelijke acties om scholen te versterken en ondersteunen in de 
omgang met (kans)armoede. 
 
Notulen 
Aan de hand van een ppt geeft Cindy Mergits toelichting bij dit punt. 
Jan Van Steenbergen vraagt waar de scholen van de Stad zich situeren in dit verhaal. 
Cindy Mergits antwoordt dat Campos, die betrokken is bij de stuurgroep, niet heeft ingetekend op een individueel 
traject maar dat ze zich wel hebben ingeschreven op afzonderlijke trajecten, zoals het Disco- en Krijttraject. 
Jan Van Steenbergen vraagt waar de drie fictieve scholen, die vermeld werden tijdens de toelichting, zich situeren. 
Peter Segers antwoordt dat het decreet voorschrijft dat het gelijke kansen beleid moet gericht zijn op alle 
onderwijsinstanties zodat het stedelijk onderwijs niet bevoordeeld wordt tegenover anderen.  
Kelly Verheyen antwoordt dat men volgens de methodiek niet beschikt over een objectieve foto van deze scholen. 
Men moet voorzichtig zijn met het vergelijken van scholen daar dat gevoelig ligt. Er wordt samen met de stuurgroep 
actief inspanning geleverd rond kansarmoedebestrijding. Met de eigen scholen is er dan ook geen probleem rond het 
beleid armoede.  
Jan Van Steenbergen geeft aan dat de eigen scholen een voortrekkers rol moeten spelen. 
Hannes Anaf vraagt of de kleuterboxen, die op vier momenten per jaar uitgedeeld worden aan kwetsbare gezinnen, 
effectief worden opgehaald. 
Cindy Mergits antwoordt dat het niet storm loopt op de uitdeelmomenten maar dat het de bedoeling is om aan 
impactmeting te doen. Er wordt ook nagedacht om een samenwerking aan te gaan met Kind en Gezin om zo meer 
uitdeelmomenten te kunnen organiseren. 
 
 

 
 

4. Definitief rapport van de thema-audit 'niet terugvorderbare steun' door Audit Vlaanderen 
 

Toelichting 
Toelichting bij de resultaten van de thema-audit 'niet terugvorderbare steunt' door Audit Vlaanderen. 
 
Notulen 
Aan de hand van een ppt geven Els Geudens en Ruben Luyckx toelichting bij dit punt. 
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5. Verlenging samenwerkingsovereenkomst Fluvius 
 

Toelichting 
De samenwerkingsovereenkomst met Fluvius voor het oplaadpunt op de welzijnscampus wordt verlengd. We lichten 
dit toe op de commissie, gekaderd binnen de werking van onze dienstverlening rond energiesteun. 
 
Notulen 
Aan de hand van een ppt geeft Nancy Bauweraerts toelichting bij dit punt. 
Dieter De Quick vraagt of cliënten recht hebben op meer energie bij vriestemperaturen. 
Nancy Bauweraerts antwoordt dat cliënten elke twee weken recht hebben op tien ladingen, afhankelijk van het al dan 
niet beschermen van een klant en het type woning. Deze bedragen zitten tussen 24,66 euro en 211,66 euro, wat 
overeenkomt met 60% van een normaal gebruik van hetzelfde type woning. 
Dieter De Quick merkt op dat er in de presentatie gesproken werd over het afsluiten van de energie na twee niet-
betaalde facturen en vraagt of dat klopt. 
Nancy Bauweraerts antwoordt dat dat een gemiddelde is en dat het afhangt van de energieleverancier. 
 
 

 
 

6. Klein Engelandhoeve - oproep invulling ruimten 
 

Toelichting 
Stad Turnhout heeft verschillende ruimten in gebruik op het domein Klein Engelandhoeve. Er wordt een oproep 
gelanceerd naar organisatie en ondernemers om de ruimten in te vullen met een project dat aansluit bij de 
doelstelling rond sociale tewerkstelling en toeristische ontsluiting van het Turnhouts Vennengebied. 
 
Notulen 
Aan de hand van een ppt geeft Melanie Ryckaert toelichting bij dit punt. 
Peter Segers verlaat tijdelijk de zitting. 
Bart Voordeckers vindt het een goede manier van aanpak maar dat er momenteel drie trajecten lopen die 
vergelijkbaar zijn. Het is belangrijk dat men zorgt voor een kwaliteitsvolle invulling. 
Melanie Ryckaert antwoordt dat men gekozen heeft voor dezelfde aanpak als bij de Stadsboerderij omdat deze goed 
gelukt is. Men verwacht niet hetzelfde type ondernemers of organisaties maar wel spelers die meer affiniteit hebben 
met het Turnhouts Vennegebied en natuurbeleving. De ambitie is om op 1 juli een draaiende exploitatie te hebben. 
Luc Op de Beeck voegt toe dat alle mogelijke spelers goed gescreend worden om zo de juiste partner te vinden.  
Peter Segers vervoegt opnieuw de zitting. 
 
 

 
 

7. Toelichting project T³ 
 

Toelichting 
Toelichting van het project taal, talent & toekomst & addendum 3. 
 
Notulen 
Aan de hand van een ppt geeft Hannah Demerre toelichting bij dit punt. 
 
 

 
 

8. Gebruikersovereenkomst peuterspeelpunt in LDC De Schoor 
 

Toelichting 
Het peuterspeelpunt in Schorvoort vindt plaats in LDC De Schoor sinds februari 2023. Hiertoe wordt een 
gebruikersovereenkomst opgesteld. 
 
Notulen 
Aan de hand van een ppt geeft Leni Sannen toelichting bij dit punt. 
Bart Voordeckers adviseert om het aantal bezoekers per speelpunt weer te geven aan de hand van het aantal 
individuele bezoekers. Het cijfer dat nu gegeven wordt, zegt niet veel. 
Peter Roes geeft aan dat er werk aan de winkel is om de bekendheid van peuterspeelpunten te promoten. 
Kelly Verheyen antwoordt dat de mond-aan-mondreclame werkt maar dat het verhaal nog moet groeien en dat dit 
inspanningen vraagt. Brugfiguren zouden daarin een belangrijke rol kunnen spelen. 
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9. Verlenging samenwerking WEB Klusdienst 
 

Toelichting 
De samenwerkingsovereenkomst met WEB klusdienst wordt verlengd. 
 
Notulen 
Aan de hand van een ppt geeft Leni Sannen toelichting bij dit punt. 
 
 

 
 

10. Samenwerkingsovereenkomst OCMW en Stad Turnhout naar aanleiding van KB van 11 september 
2022 houdende dringende maatregelen inzake voedselhulp 
 

Toelichting 
Het KB stelt het bedrag van 13 414 euro ter beschikking aan OCMW Turnhout omwille van de inflatie en de stijgende 
voedselprijzen om het recht op een menswaardig leven te garanderen voor kwetsbare doelgroepen.  
Omdat Stad Turnhout de voedselbedeling organiseert, wordt een samenwerkingsovereenkomst opgesteld om deze 
financiële middelen hiervoor te kunnen benutten. 
 
Notulen 
Aan de hand van een ppt geeft Leni Sannen toelichting bij dit punt. 
Rudy Elst vraagt of het puntensysteem van voedselbedeling veranderd is waardoor mensen die er gebruik van 
maken nu minder kunnen meenemen voor hetzelfde aantal punten. 
Leni Sannen antwoordt dat de prijskorven in het najaar van 2022 werden aangepast, alsook de punten van de 
producten, om tegemoet te komen aan de reële prijzen. De voedselbedeling is op dat vlak een weerspiegeling van 
de realiteit, nl. producten die men aankoopt en die duurder zijn geworden, krijgen bij de voedselbedeling ook meer 
punten. 
 
 

 
 

11. IR 1 – Vraag van raadslid van raadslid Jan van Steenbergen: AED toestellen 
 
Toelichting 
Stand van zaken naar aanleiding van de audit van Heartsafe Belgium inzake AED toestellen in onze stad. 
 
Notulen 
De vraag werd beantwoord tijdens de toelichting ‘Toelichting jaarplan gezondheid in 2023’ 
 
 

 
 
 

12. Punten gemeenteraad en raad voor maatschappelijk welzijn 
 
Notulen 
Er werden geen extra punten aangebracht. 
 
 

 
 

13. Uit het college 
 
Notulen 
Er werden geen extra punten aangebracht. 
 
 

 
 
Yannick Glassée 
Commissiesecretaris 


